
MARKO SLADOLJEV:  

- Hvala poštovani gradonačelniče. Imam dakle pitanje ili za vas ili za Gradski ured za 

obrazovanje a tiče se asistenata u nastavi. Dakle na početku ovog pitanja pročitat ću jedno od 

pisama jednog roditelja koji se, to je samo jedno od pisama koje se evo ovih dana širi po 

društvenim grupama a radi se o tome da ljudi očajnički traže i preko školskih grupa i preko 

kvartovskih grupa asistente u nastavi.  

Dakle ovaj roditelj je napisao  

"Pozdrav, i dalje tražimo asistenta za curicu u četvrtom razredu, plaćamo dodatnih 1.500,00 

kuna mjesečno povrh naknade iz Grada  koja je 30,00 kuna po satu.  

Mara je super, vesela i suradljiva, javite se slobodno."  

Nemam informaciju jel' roditelj našao asistenta ali volio bi saznat od Gradskog ureda za 

obrazovanje, naravno škola je tek počela, koliko je djece s teškoćama ostalo bez asistenata zbog 

sramotno male naknade koju oni imaju, jer smatram da svi padamo na ovom ispitu ljudskosti i 

političnosti ako svako dijete s teškoćama neće imati asistenta u gradu Zagrebu zbog  

materijalnih uvjeta.  

Posve mi je jasno da je dio odgovornosti u Vladi Republike Hrvatske i Ministarstvu 

obrazovanja, da je njihov status u njihovoj domeni ali evo samo kažem da će MOST u sljedećem 

rebalansu proračuna predložiti veću naknadu za asistente što se tiče Grada.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

Odgovor će dati Gradonačelnik. Izvolite Gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Ja ću podsjetit samo na one nemile scene prije nekoliko godina gdje bi počela nastava 

a da pomoćnici uopće nisu bili riješeni. Takvih stvari više nema.  

S druge strane podsjetio bi i koliko se povećao broj pomoćnika u nastavi otkad smo 

došli na vlast. A podsjetio bi vas i da smo uvažili vaš amandman tako da vidjet ćemo, razmotrit 

ćemo stvarno i vaš amandman za sljedeći proračun al' smo uvažili vaš amandman za proračun 

i povećali satnicu na 30,00 kuna i riskirali jer nismo znali da li će doći ikakva pomoć iz EU 

fondova za pomoćnike u nastavi a povećali smo i broj i satnicu i povukli EU fondove u suradnji 

s Ministarstvom znanosti u maksimalnom smislu.  

Tako da sada je znači negdje oko 1100 čini mi se pomoćnika u nastavi za otprilike isti 

broj djece i sigurno je da ćemo standard dizati i da ćemo povećavati i broj pomoćnika i sukladno 

mogućnostima ćemo razmotriti i da podignemo satnicu. Ali ono što bi bilo ključno rješavanje 

ovog problema, a to znate vrlo dobro, jest situacija sezonalnosti jer se njih ne može zaposliti 

prema pravilima ministarstva i vlade na stalno nego oni preko ljeta ostaju de facto bez posla. I 

to mislim da je glavni problem zašto ih je teško naći i zašto su njihovi uvjeti rada neadekvatni. 

Znači oni bi trebali biti zaposlenici u odgojno-obrazovnom sustavu što nažalost nisu. A to 

nažalost mi ne možemo s gradske razine riješit. Možemo povećat broj, možemo povećat satnicu, 

možemo povećat uvjete, možemo riješiti da to bude na vrijeme a ne da krene nastava a 

pomoćnika nema al' ne možemo nažalost ih zaposlit na cijelo vrijeme.  

 


